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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1249 Poliser som bemannar receptioner på polisstationer

Sverige har allt färre poliser och allt färre poliser i yttre tjänst. Detta går helt 
emot de beslut som riksdagen fattade i samband med polisreformen som 
började gälla den 1 januari 2015.

Effekten är inte bara att det brottsförebyggande arbetet har skalats ned utan 
även att poliser inte längre åker ut när allmänheten ringer och anmäler ett 
villainbrott. Vardagsbrott läggs åt sidan till förmån för mer allvarligare 
ärenden.

Men polisbristen och avhoppen från yrket har också lett till andra effekter – på 
vissa orter har det sparats på den administrativa personalen till den grad att det 
är utbildade poliser i uniform som bemannar receptionerna. Så ska det inte 
vara, menar Liberalerna. Poliser behövs ute i den ingripande verksamheten, 
som utredare eller som områdespoliser ute i samhället. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Vad tänker ministern och regeringen göra åt denna situation, och anser 
ministern att det är rimligt att poliser tvingas bemanna receptioner? 

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-05-03
Besvaras senast
2018-05-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


